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ZÁPIS RADY VF 2/2024 
 
 
z jednání Rady Vinařského fondu konaného dne 20. 2. 2024 od 10:00 hodin v Brně, v budově 
Krajského úřadu Jihomoravského kraje, zasedací místnost Rady JMK ve 4. patře. 
 
Účastníci jednání: 
 
Rada Vinařského fondu: 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich, Ing. Martin Fousek PhD., PhDr. Martin Chlad, Mgr. František 

Koudela, Ing. Jiří Maděřič, Ing. Mgr. Lenka Machovská, Ing. Kamil Prokeš, PhD., 
Ing. Hana Routová, Ing. Bořek Svoboda, Ing. Pavel Vajčner 

Omluveni: Ing. Liana Hrabálková 
 
Vinařský fond:  Mgr. Zbyněk Vičar, Lucie Krainová, Marek Hebelka, Ctibor Dolanský, Alena 
Straková 
Hosté: Dagmar Fialová (NVC), David Eppert (Media:list), Kristýna Kofránková, Martin 

Pasecký (Outbreak) 
 

Jednání Rady Vinařského fondu (dále jen „Rady“) zahájil místopředseda Rady PhDr. 
Martin Chlad. místopředseda konstatoval, že Rada je usnášeníschopná, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina členů Rady. Provedením zápisu z jednání Rady byl pověřen zaměstnanec 
Vinařského fondu (dále jen „Fondu“) Ing. Lucie Krainová. Ověřovateli zápisu byly navrženi Ing. 
Jiří Maděřič a Mgr. František Koudela. O tomto návrhu Rada hlasovala.  

Usnesení 0.1 
Rada zvolila jako ověřovatele zápisu Ing. Jiřího Maděřiče a Mgr. Františka Koudelu. 
Pro přijetí usnesení: 7 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
Pořad jednání: 
 

1. Úvod 
2. Schválení zápisu z jednání Rady 30. 1. 2024  
3. Kontrola úkolů 
4. Doplnění informací k influencerské kampani 
5. Kampaň na Růžový střik 
6. Představení klíčových vizuálů kampaně „vlajka“    
7. Různé  
8. Závěr 
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K bodu 1 – Úvod 
 
Místopředseda vznesl dotaz, zda členové Rady souhlasí s navrženým programem 

jednání. Pořad jednání byl odsouhlasen. 

Usnesení 1.1 
Rada schvaluje navržený program jednání.  
Pro přijetí usnesení: 7 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 

Členové Rady na základě skutečností a údajů uvedených v materiálech pro jednání 
Rady, které jim podle čl. V. odst. 1 Jednacího řádu byly poskytnuty, následně prohlásili, že 
k věcem projednávaným dle odsouhlaseného pořadu jednání je neváže žádný osobní ani jiný 
zájem, a v souvislosti s projednáním jednotlivých bodů pořadu jednání jim nemůže vzniknout 
žádná osobní výhoda či újma ve smyslu zákona o střetu zájmů.  
 Jednotliví členové Rady následně s odkazem na § 32 odst. 2 zákona o vinohradnictví a 
vinařství v zájmu zachování transparentnosti projednávání jednotlivých bodů pořadu jednání 
uvedli následující údaje ke své funkci a okolnostem svého jmenování. 
 

Člen Rady Funkce jmenování 

Mgr. Jan Grolich Předseda jmenován ministrem na návrh zastupitelstva Jihomoravského 
kraje 

Ing. Martin 
Fousek, PhD. Člen 

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 
sdružení (Svaz vinařů ČR, Čtvrtečníci – sdružení vinařů Čejkovice 
z. s., Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, z.s., VOC Znojmo, 
z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., Vinařská unie ČR, z.s., VOC Modré hory, 
VOC Kraví Hora, z.s., Evropský řád rytířů vína - spolek 

PhDr. Martin 
Chlad člen 

Jmenován ministrem na návrh Svazu vinařů České republiky, z.s., 
VOC Kraví Hora, z.s., VOC MODRÉ HORY z.s. a Vinařské unie ČR, 
z.s. 

Mgr. František 
Koudela člen jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR) 

Ing. Jiří Maděřič Člen 
jmenován ministrem na návrh Vinařské Asociace ČR, spolků Unie 
enologů ČR, z. s., Velká vína velkých vinic, z.s. a VOC Slovácko z.s. 

Ing. Mgr. Lenka 
Machovská 

Člen 
jmenována ministrem na návrh Svazu vinařů, z.s. 

Ing. Kamil Prokeš, 
PhD. 

Člen 
jmenován ministrem na návrh Unie enologů ČR, z. s. a spolku 
Mladí vinaři, z.s. 

Ing. Hana 
Routová člen Jmenována ministrem jako zástupkyně Ministerstva zemědělství 

Ing. Bořek 
Svoboda Člen jmenován ministrem na návrh Svazu vinařů ČR, z.s., Vinařské 

unie ČR, z.s. a VOC Znojmo, z.s. 

Ing. Pavel Vajčner Člen jmenován ministrem na návrh Svazu vinařů ČR, z.s., Vinařské 
unie ČR, z.s. a VOC Znojmo, z.s. 

 
Členové Rady následně konstatovali, že v případě rizika vzniku střetu zájmů, 

identifikovaného následně na základě podrobné rozpravy v rámci jednotlivých bodů pořadu 
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jednání, oznámí svůj případný poměr k projednávané věci a přijmou opatření nezbytná 
k zamezení, byť i jen potenciálního střetu zájmů.  

 
 

K bodu 2 – Schválení zápisu z jednání RVF 30. 1. 2024 
 

Místopředseda Rady VF vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k zápisu z posledního 
jednání.  Zápis byl schválen bez připomínek.  

Usnesení 2.1 
Rada VF schvaluje zápis ze zasedání Rady VF, konaného dne 30. 1. 2024.  
Pro přijetí usnesení: 7 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 

 
 

K bodu 3 – Kontrola úkolů 
  

Ředitel VF seznámil členy Rady VF s plněním úkolů.  
 
V průběhu projednávání bodu se dostavil pan Vajčner. 
 
Členové Rady VF se mimo jiné shodli na pokračování spolupráce se společností 

Symbio zajišťující fungování webu VMVČ.  

Usnesení 3.1 
Rada VF pověřuje ředitele k uzavření smlouvy se společností Symbio Digital, s.r.o. na další 
období (červenec 2024 až červen 2025).  
Pro přijetí usnesení: 8 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 Hodnotící komise k veřejné zakázce na výběr PR agentury oznámila, že se rozhodla 
využit práva na zrušení výběrového řízení, vzhledem k obdržení pouze jediné nabídky. Rada 
VF se shodla na uzavření přechodné smlouvy se stávajícím dodavatelem PR služeb a 
doporučila přípravu nového výběrového řízení společně na zajištění služeb PR agentury a 
služeb na správu sociálních médií. 

Usnesení 3.2 
Rada VF pověřuje ředitele k uzavření smlouvy se společností Omnimedia s.r.o. na přechodné 
období do doby výběru nového dodavatele.  
Pro přijetí usnesení: 8 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
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 Rada VF byla dále seznámena s cenovou nabídkou autorizovaného poradce Asociace 
komunikačních agentur. Rada VF se shodla na využití jeho služeb. 
 V průběhu projednávání se dostavil pan Svoboda. 

Usnesení 3.3 
Rada VF pověřuje ředitele k navázání spolupráce s autorizovaným poradcem Asociace 
komunikačních agentur pro definování podmínek výběrového řízení na služby kreativní, 
mediální a produkční agentury.  
Pro přijetí usnesení: 8 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 1 
Usnesení bylo přijato 
 
 Rada VF byla dále seznámena s výsledky krátkého průzkumu mezi výrobci 
Svatomartinského vína. K bodu proběhla diskuse. 
 V průběhu projednání se dostavil předseda Rady VF. Místopředseda předal řízení 
jednání předsedovi Rady VF. 
 
Úkol: Ředitel VF zajistí přípravu dotazníkového šetření zaměřené na kvalitní nastavení 
kampaní Svatomartinských vín pro příští období.  
 
 
K bodu 4 – Doplnění informací k influencerské kampani 

 
K jednání se vzdáleně připojil zástupce agentury Media:list David Eppert a dále se na 

jednání dostavili i zástupci agentury Outbreak a zástupce Národního vinařského centra. Pan 
Eppert nejprve odpověděl na otázky nastolené na posledním jednání Rady VF a představil dvě 
varianty pro mediální zpracování setkání Vinfluencerů. Rada VF se shodla na komplexnější 
variantě B. 

Usnesení 4.1 
Rada VF schvaluje přípravu setkání Vinfluencerů a zpracování komplexnějších mediálních 
výstupů pro sociální sítě (varianta B nabídky agentury Media:list).  
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
  
K bodu 5 – Kampaň na Růžový střik 
 
 Marek Hebelka seznámil Radu VF se zpětnou vazbou od subjektů, které měly k dispozici 
reklamní materiály na podporu Růžového střiku v roce 2023. Ředitel VF seznámil s výsledky 
krátké ankety na toto téma z Newsletteru VF. K bodu proběhla diskuse. 
Úkol: Ředitel VF ve spolupráci s agenturami připraví mediální plán pro růžový střik. 

Usnesení 5.1 
Rada VF schvaluje registraci ochranné známky pro název „vinfluencer“. 
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Pro přijetí usnesení: 8 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 2 
Usnesení bylo přijato 
 
Úkol: Ředitel VF ve spolupráci s agenturou Outbreak zajistí přípravu grafiky pro Růžový střik 
k využití pro zájemce z řad spolků a výrobců vína.  
 
   
K bodu 6 – Představení klíčových vizuálů kampaně „vlajka“ 
 
 Zástupci agentury Outbreak představili vizuály a spoty pro kampaň „vlajka“. K bodu 
proběhla diskuse. Agentura vizuály a spoty dopracuje na základě podnětů z Rady VF. 
 
 
K bodu 7 – Různé 
 
 Ředitel VF informoval Radu VF o navázání spolupráce s JIC a Regionálním muzeem 
v Mikulově. 

Usnesení 7.1 
Rada VF souhlasí s uzavřením memoranda o spolupráci s JIC a Regionálním muzeem v 
Mikulově. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 Marek Hebelka seznámil Radu VF s nabídkou řetězce Globus a Tesco. 
 Ředitel VF doplnil bližší informace k degustačním automatům, které byly Radě VF 
představeny na posledním jednání. 
 Dále byli členové Rady VF seznámeni s podnětem Vinařství Volařík. Rada VF pověřila 
ředitele k přípravě odpovědi. 
Úkol: Ředitel VF připraví odpověď na podnět Vinařství Volařík. 
 
 Rada VF dále jednala o zrušení několika rozhodnutí na základě jejich oznámení o 
nerealizaci nebo z důvodu nevyúčtování. 

Usnesení 7.2 
Rada VF ruší následující rozhodnutí o poskytnutí podpory: RP/619/23 žadatele Moravín z.s., 
RP/434/23 žadatele Zámek Slavkov, RP/654/23 žadatele Město Bzenec, RP/350/22 žadatele 
Grada publishing a RP/773/23 žadatele Mikulečtí vinaři z.s. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 Marek Hebelka představil nabídku společnosti GfK. Rada s pořízením dat souhlasila. 
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Usnesení 7.3 
Rada VF souhlasí s pořízením dat GfK dle předložené nabídky. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 Předseda poděkoval všem členům za aktivní účast a ukončil jednání. 
 
 
Zapsala: Ing. Lucie Krainová   
Zápis odsouhlasen dne 19. 3. 2024 
 
Ověřovatelé: 
 
 
……………………………………………….……    ……………………………………………………. 
           Ing. Jiří Maděřič                       Mgr. František Koudela 
 
      
……………………………………………………. 
               Mgr. Jan Grolich 
Předseda Rady Vinařského fond 
 
 
 
 


